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Adviesraad Sociaal Domein Molenlanden 

 

 Secretariaat: Ingeborg van der Steen 

 M:06 21 63 94 22 

 E: ingeborg.vandersteen@jouwgemeente.nl 

 

 

Beknopt verslag van de vergadering d.d. 7 november 2022 

 

Aanwezig: Margreet Hoeijenbos, Peter van den Bosch, Catharien Bot, Frans de Jong, Jan 

Simons, Frans Hakkesteeg, Frans de Jong, Marja de Vries 

 

Tevens  

aanwezig:  Wethouder Piet Vat, Menno Keller, Petra Korevaar 

 

Afwezig:  Sylvia Bouwmeester, Cor Resseler (met kennisgeving) 
 

 

 

 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

In het bijzonder Piet, Menno Keller en Petra Korevaar. Petra woont de vergadering bij om 

te zien of dit iets is wat bij haar past. 

 

Piet Vat krijgt het woord.  

Hij heeft vragen gesteld gekregen en geeft vanavond antwoord hierop.  

Vraag 1. 

Van enkele zorgboeren hebben wij vernomen dat per 1-1-2022 SOJ breed de normen zijn 

aangepast. Nu zijn er nog maar 2 indicaties n.l. laag/licht of intensief zwaar. Dat heeft 

ook effect op de vergoedingen die met meer dan 20% omlaag zijn gegaan. Ook heeft de 

gewijzigde indicaties effect op het opleiding niveau. Licht mag op MBO niveau en zwaar 

op HBO niveau. Dit betekent hogere eisen aan het personeel en een lagere vergoeding. 

Zorgboeren maken zich hier zorgen over. Ook is er verschil tussen de zorgboeren 

aangesloten via de Stichting Zorgboeren Z-Holland (Haneker) zijn nog niet gekort, maar 

hebben 2022 als overgangsjaar. De zorgboeren aangesloten bij de Vereniging zijn al wel 

gekort. De consequentie is dat kinderen buiten de boot vallen, niet naar de zorgboerderij 

gaan vanwege het gewijzigde beleid. De zorgboeren jongeren afwijzen omdat de indicatie 

niet passend is. Lijkt erop dat er mensen buiten de boot vallen. 

 

In het nieuwe inkoopkader zijn er inderdaad andere diensten opgenomen, alle 

voorgaande producten zijn vervangen door deze nieuwe diensten om een betere kwaliteit 

van jeugdzorg te borgen. Al deze diensten hebben een normenkader wat betekent dat er 

afspraken zijn gemaakt over de duur en intensiteit (bijvoorbeeld een begeleidingstraject 

mag 1 jaar duren en er mogen maximaal een x aantal dagdelen worden ingezet per 

week). Voor deze diensten zijn door een onafhankelijke partij tarieven opgesteld. De 

tarieven zijn gebaseerd op landelijke benchmarks en de tariefopbouw is besproken met 

alle aanbieders. De beschrijvingen van de opleidingseisen zijn ook aangepast (waarbij de 

CAO’s zijn betrokken) om de kwaliteit van de dienstverlening te verbeteren. Er wordt op 

verzoek van een aantal zorgaanbieders nu ook gewerkt met een kleinere groepsgrootte 

tegen een hoger tarief. Wat betreft de jaarlijkse indexatie volgt de servicedienst 

organisatie jeugd (SOJ) hierin de richtlijn van de VNG. De tarieven zijn hierin gelijk voor 

alle aanbieders (Persoonsgebonden Budget en Zorg in Natura), dus het signaal van een 

korting wordt niet herkend.   

 

Volgens onze gegevens vallen er geen kinderen buiten de boot, dus er worden geen 

kinderen geweigerd die wel naar de zorgboeren zouden moeten gaan. 
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Vraag 2. 

De casemanager is vaak de spin in het web. Zij doet de indicaties en regelmatig levert 

dat spanningen op tussen haar advies en wat de gemeente besluit. Dan gaat de discussie 

tussen basis of een speciale indicatie. Waarom wijkt gemeente af van het advies van een 

casemanager, zijnde de professional.  

 

De indicatiestellers van de gemeente stellen de indicatie o.b.v. hun bevindingen en info 

van derden, zoals de casemanagers. En niet de casemanagers. De lijnen zijn altijd kort 

vanuit de indicatiesteller en casemanagers en zij spraken elkaar regelmatig (De 

Molenhoeve had destijds het idee dat indicatiestellers en casemanagers elkaar niet 

spraken). De casemanagers hadden soms een ander beeld van een cliënt of waren niet 

goed op de hoogte van de criteria voor ‘basis’ of ‘speciaal’. 

 

Vraag 3. 

Zag op Twitter dat er een gesprek is geweest met Welzijn Molenlanden over de toekomst 

visie van de stichting. Hoe ziet die toekomst eruit?  

 

Met Marlous Fieret (Welzijn Molenlanden), Menno Keller, Jannine van Asch en Piet Vat 

heeft een eerste gesprek plaatsgevonden. Aankomende week wordt met de Raad van 

Bestuur dezelfde gesprekken gevoerd. Wanneer het gaat om financiering bestaat de zorg 

dat er incidenteel is gefinancierd en niet structureel. Bij behandeling van de Kadernota 

2024, wordt met voorstellen gekomen om met meer structureel geld te komen voor st. 

Welzijn. Om die taken uit te blijven voeren. Bijv jongerenontmoetingsplek extra werk 

voor JongMolenlanden 

 

Vraag 4. 

In Het Kontakt van 6 okt. is een artikel verschenen over het inkrimpen van het aantal 

servicepunten binnen de gemeente Molenlanden. Is dit niet in strijd met de o.a. de 

woonvisie waar een intentie is uitgesproken dat bouw van woningen zo dicht mogelijk bij 

voorzieningen moet plaatsvinden. Als we geen voorzieningen meer hebben, hoe gaan we 

daar dan vorm aangegeven? Er wordt tevens geen recht gedaan aan eerdere 

raadsbesluiten. Hoe kijkt u hier tegenaan? 

 

Het aantal servicepunten wordt teruggebracht naar één punt in Bleskensgraaf. Er is 

gekeken naar wanneer inwoners gebruik maken van servicepunten. Eigenlijk gaat het 

alleen om het aanvragen van reisdocumenten en het rijbewijs en deze aanvragen vinden 

slecht één keer per 5 of 10 jaar plaats. Wanneer de documenten zijn aangevraagd, 

kunnen ze worden bezorgd (thuis of op bijvoorbeeld op werk).  

De openingstijden kunnen hierdoor verruimd worden. Naast de ochtend- komt ook de 

middagopenstelling en is het servicepunt daarnaast ook drie avonden open. Wanneer het 

reizen naar Bleskensgraaf echt niet mogelijk is voor inwoners met een fysieke beperking, 

kan gekeken worden naar een maatwerkoplossing. Marja merkt op dat communicatie 

rondom deze verandering, belangrijk is. 

 

Overigens blijven de de spreekruimtes op de servicepunten wel beschikbaar voor andere 

afspraken met de gemeente. Ook meneemen in communicatie 

 

Vraag 5. 

Hoe is het contact met Qbuzz? Wordt er aan de leefbaarheid van het platteland gedacht? 

Komen er in de dienstregeling, die in december ingaat, nog verrassingen zoals een 

verdere inkrimping van de lijndiensten? Weet u wat de status is van de belbus in de 

nieuwe dienstregeling. 

 

Door Covid19 is landelijk en ook in onze regio de vraag naar OV fors gedaald en is ook 

het aanbod beperkt. Gemiddeld rijdt in 2023 ongeveer 75% van het aanbod vergeleken 

met 2019. Het is niet mogelijk dit aandeel te specificeren naar delen van het 

concessiegebied. Voor 2023 neemt de steun van het Rijk voor het OV af en dat is reden 

ook in het concessiegebied DMG aanpassingen worden doorgevoerd. Concreet betekent 

dit het volgende: de huidige dienstregeling wordt aangeboden, met de volgende 

aanpassingen voor Molenlanden: 
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• vanaf 11 december rijdt de Merwedeingelijn op werkdagen na 20.30 uur en ’s zondags 

een uurdienst tussen Gorinchem en Geldermalsen. 

• In de kerst- en zomervakantie rijdt 75 Goudriaan-Sliedrecht niet (Bestelbuzz is 

alternatief) en lijn 90 (Groot-Ammers-Utrecht) verliest een paar ritten in de spitsuren. 

Voor zowel lijn 75 al 90 geldt dat in de vakanties er veel minder studenten en forenzen 

zijn wat een iets lager aanbod rechtvaardigt. 

• De Bestelbuzz blijft in 2023 rijden zoals in 2022 (geen kosten) 

 

Vraag 6. 

Is het bij de wethouder bekend dat eind dit jaar 4 mensen de adviesraad verlaten en het 

moeilijk is nieuw bloed te vinden. Komende week komt er een nieuwe vacature in Het 

Kontakt met hopelijk een meer wervende tekst. Op welke manier kan de gemeente ons 

hierbij helpen? 

 

De zorg voor de vacatures wordt gedeeld. De advertentie wordt geplaatst op de 

gemeentepagina in Het Kontakt, via social media en wordt ook gedeeld in diverse 

netwerken.  De voorzitter geeft aan dat, ondanks de aangepaste vacaturetekst, er nog 

geen reactie is gekomen. Piet informeert in zijn netwerk of er gegadigden zijn. 

 

- Marja informeert of de gemeente zicht heeft op statushouders die gebruik maken van 

een sociale huurwoning. Zij weet een voorbeeld van iemand die niet of nauwelijks 

gebruik maakt van het huis. 

- Margreet vraagt of er weer starterssubsidie beschikbaar komt voor 

nieuwbouwwoningen en of er woningen beschikbaar zijn met een prijs tot 280.000 

euro. 

Piet komt hierop terug. 

 

De voorzitter bedankt Piet Vat voor zijn komst en zijn inbreng en hij verlaat de 

vergadering. 

 

Menno krijgt het woord. 

-   De maaltijdprijzen (van Present) voor tafeltje-dekje, zijn gestegen van € 7,10 

naar € 9,50. Het college heeft besloten het prijsverschil de eerste twee maanden 

te betalen.  

-   Op 18 november is een bijeenkomst geweest van het sociaal domein. Doel was 

elkaar meer op te zoeken op inhoudelijke thema’s, het was een geslaagde dag. 

Het eerste kwartaal van 2023 wordt het Koersdocument 2.0 geschreven. Te zijner 

tijd vraagt Menno om input van de adviesraad. 

- Komend jaar wordt er verder ingezet op ontschot werken. Dit kan bijvoorbeeld 

door een wmo- indicatiestelling ook door een casemanager te laten doen. 

Uiteindelijk is het wel de wmo-consulent die hier een klap op geeft.  

 

Jan informeert naar een brief met vragenformulier die verstuurd is aan cliënten met een 

indicatie huishoudelijke ondersteuning. Hierin staat niets vermeld over het gebruik van 

een pgb. 

Menno weet dat het hier om de doelgroep gaat die recht heeft op huishoudelijke 

ondersteuning met het minst aantal uren. Cliënten met een nieuwe aanvraag kunnen dit 

wel met een pgb aanvragen. 

Catharien heeft gelezen dat er een inkomensafhankelijke bijdrage komt voor 

huishoudelijke ondersteuning 

 

 

Hierna volgt het reguliere vergadergedeelte. 

 

Mededelingen 

- De voorzitter heeft gesproken met Sylvia over haar deelname aan de adviesraad 

volgend jaar en wacht een reactie af  

- Albert den Besten zou voor een eerste keer aansluiten bij de vergadering maar is 

helaas niet geweest. De voorzitter heeft hem gebeld maar nog geen contact kunnen 

leggen.  
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Ingekomen stukken 

N.a.v. de stukken 

- Arnold Stuij heeft gevraagd te letten op signalen van inwoners die te maken hebben 

met leveringsproblemen huishoudelijke ondersteuning. Navraag leert dat die er op dit 

moment niet zijn, de voorzitter koppelt dit terug 

- de bijeenkomst over beschermd wonen en huisvesting kwetsbare groepen is verzet 

naar 22 november 

- Peter en Frans H. melden zich aan voor de bijeenkomst regionaal netwerk op 1 

december a.s. 

 

Uitgaande stukken  

- De vacaturetekst ontbreekt bij de ingekomen stukken. De volgende vergadering 

wordt deze toegevoegd 

 

2. Vaststellen agenda 

Punt 3 van de agenda moet zijn Vaststellen verslag van 25 augustus 2022 

 

3. Vaststellen verslag van 26 september 2022 

Correctie op het verslag van 26 september 2022. 

Pag. 1, punt 1 Mededelingen 4e punt; toegevoegd na “van…” het IDO-punt 

Pag. 1, punt 2-3; “26 september” moet zijn “25 augustus” 

Pag. 1, punt 4;  “Westen” moet zijn “Besten” 

Met inbegrip van de wijziging wordt het verslag van 26 september vastgesteld. 

 

N.a.v. het verslag 

Er is slechts door 7 ouders op het clientervaringsonderzoek gereageerd. Het invullen 

duurt wellicht iets te lang, namelijk 20 minuten. 

 

4. Aftreden Casper 

Casper en Margreet hebben via de mail nog contact gehad. Peter en Frans H. zorgen voor 

een attentie voor Casper. 

 

5. Evaluatie avond met platforms 

De avond met Avres en de platforms was nuttig, prettig en informatief en had een goede 

opkomst. 

Catharien denkt dat het een goed idee ook Zedje en de Seniorenraad uit te nodigen. Jan 

kaart dit aan bij de Seniorenraad. De samenwerking van de platforms moet nog verder 

besproken worden, terugkoppeling volgt. 

 

6. Vacatures in ASDM 
De vacature wordt eind van de maand herplaatst. Piet Vat, Menno en eigen leden van de 

raad, informeren in hun netwerk of er gegadigden zijn. Volgens de verordening moeten 

er minimaal 9 leden zijn. Maar omdat er onderwerpen zijn die werkgroep overstijgend 

zijn, is het minimale aantal 5. Een lid kan namelijk in meerdere werkgroepen zitten. 

 

7.    Vergaderrooster en voorkeur dag in 2023 

 Maandagavond, hetzelfde tijdstip met afwisselende locatie, heeft de voorkeur. 

 Ingeborg maakt een concept vergaderrooster. Deze komt volgende keer op de agenda. 

 

8.    Afscheid vertrekkende leden, hoe 

Geïnformeerd wordt of het mogelijk is op een maandagavond in het Noorderhuis 

stamppot te eten en daarna te vergaderen. In de volgende vergadering wordt hiervoor 

een datum bepaald. 

 

9.    Nieuws vanuit de werkgroepen 

- Frans H. vestigt de aandacht op het Ecopark in Groot Ammers. Dit wordt gerund door 

o.a. De Gezel waar mensen werken met een afstand tot de arbeidsmarkt 

- Jan: de avond met Avres gaat niet door, er komt een alternatief 

- Catharien: de lijst met verkregen punten uit de workshop Inclusieagenda wordt 

doorgestuurd naar de leden. Er wordt nog gewerkt aan de publieksversie van de 
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inclusieagenda 

- Marja neemt de rol van Catharien over in de VN-werkgroep. 

- Frans de Jong en Marja hebben een afspraak gemaakt met Marlous Fieret. 

Zijn er nog vragen, dan graag Frans de Jong mailen 

  

10.    Rondvraag 

Jan: Stichting Anders heeft nieuw plan ingediend. Het plan ziet er goed uit 

Marja: volgt via De Koepel een digitale cursus over de wetgeving 

Bali: heeft contact gelegd met Stichting Sterretje, een onafhankelijke stichting die zich 

inzet voor kinderen, gezinnen, instanties en diegene die dat zelf moeilijk kunnen.  

 Bali: brengt een situatie van een gezin naar voren waar extra zorg nodig is.  

 Jan pakt dit samen met haar verder op. 

Margreet: verzoekt iedereen na te denken over het voorzitterschap en 

penningmeesterschap. 

  

11. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21:30 uur na een 

ieder bedankt te hebben voor zijn of haar inbreng.  

De volgende vergadering vindt plaats op 8 december van 19.30 – 21.30 uur in de 

Trouwzaal te Hoornaar. 

 

 

Verslag: Ingeborg van der Steen 

Vastgesteld: 8 december 2022 


